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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Geachte voorzitter van Provinciale Staten,  
 
De BBB fractie heeft vernomen dat TBO Flevolandschap voornemens is om de helft van de 800 
eikenbomen langs de Larserringweg te kappen. Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het 
reglement van orde stelt de fractie van de BBB hierover onderstaande vragen aan het college van 
Gedeputeerde Staten. 
 

1. Is het college op de hoogte van deze voorgenomen bomenkap? 
2. Hoe verhoudt deze voorgenomen kap zich met de provinciale bossenstrategie 
3. Is het college het met Flevolandschap eens dat deze bomen moeten worden gekapt? 

En zo ja, kunt u dit motiveren?  
4. Kunt u aangeven waarom hier met een plantafstand van 8 meter dunning zou moeten 

plaatsvinden, terwijl de eikenlanen elders in ons land een plantafstand van 4 - 8 meter 
hebben waarbij men dunning juist niet noodzakelijk acht? 

5. Is er met Flevolandschap gesproken over het herplanten van bomen op een andere locatie 
van Flevolandschap ter compensatie van deze 400 eikenbomen? 

6. Bent u het met ons eens dat Flevolandschap ter compensatie een herplant plicht heeft? 
7. Hoe verhoudt het kappen van 400 gezonde bomen zich met de Provinciale CO2 en 

klimaatopgave ?  
8. Kunt u de overweging met ons delen waarom Flevolandschap deze bomen wil kappen en 

deelt u deze overweging? 
9. Is de voorgenomen boomkap het gevolg van achterstallig onderhoud aan de bomen? 

Zo ja, bent u het met ons eens dat Flevolandschap zijn zorgplicht als terreinbeheerder niet 
goed heeft uitgevoerd?  

 
    Namens de BBB fractie Flevoland   
    Jan van den Berg  

 


